
Protokół Nr XLI/2021 

XLI Zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Koniecpolu 

z dnia 30 grudnia 2021 roku 

 

 

• Stan Rady Miejskiej - 14 radnych. 

• Obecni według załączonej listy obecności – 13 radnych. 

 

 

Ad. 1 Otwarcia XLI zwyczajnej Sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej 

w Koniecpolu Aneta Chrzuszcz. Przewodnicząca Rady Miejskiej Aneta Chrzuszcz 

przywitała wszystkich na zwyczajnej sesji:  Burmistrza Ryszarda Suligę, Dyrektora Biura 

Gwidona Jelonka, Sekretarza Gminy Sebastiana Musiała, Skarbnik Monikę Starczewską, 

Mecenasa Michała Ladę, radnych, pracowników urzędu, sołtysów i wszystkich obecnych. 

Celem sprawdzenia listy obecności radni zalogowali się do terminalu (zał. do protokołu). 

Po sprawdzeniu listy obecności stwierdzono, że w sesji uczestniczy 13 radnych, co stanowi 

kworum. Radny Jacek Swojnóg nieobecny. Nieobecność usprawiedliwiona.  Przewodnicząca 

stwierdziła, iż sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał. Przewodnicząca 

poinformowała, że sesja jest nagrywana i transmitowana. Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz 

zwróciła się z prośbą o wprowadzenie wniosków dotyczących dwóch projektów uchwał do 

porządku obrad.  

Burmistrz Ryszard Suliga powiedział, że jednym z priorytetów było wykonanie komunikacji 

miejsko-gminnej w naszej gminie, czyli połączenie komunikacyjne sołectw z miastem 

Koniecpol. Został złożony wniosek na dofinansowanie takiego zadania i konkurs został  

w urzędzie wojewódzkim oceniony pozytywnie. Po podpisaniu umowy z urzędem 

wojewódzkim w styczniu przyszłego roku taka komunikacja zacznie funkcjonować. 

Burmistrz Ryszard Suliga złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego oraz drugi wniosek o wprowadzenie projektu uchwały  w sprawie                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                           

określenia przepisów porządkowych w gminnym regularnym przewozie osób.  

 

Przystąpiono do głosowania nd wprowadzeniem do porządku obrad uchwały Rady Miejskiej 

w Koniecpolu w sprawie określenia przepisów porządkowych w gminnym regularnym 

przewozie osób. 

 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

 

Jestem za – 13 radnych 

Jestem przeciw - 0 

Wstrzymuję się – 0. ( zał. do protokołu) 

 

Kolejne głosowanie dotyczyło wprowadzenia do porządku obrad uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu 

zbiorowego.   

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

 

Jestem za – 13 radnych 

Jestem przeciw - 0 

Wstrzymuję się – 0. ( zał. do protokołu) 
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Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad sesji. 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz odczytała porządek obrad dzisiejszej sesji. 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 
3. Informacje w sprawie uwag zgłoszonych do protokołu z obrad poprzednich sesji: XXXIX i XL. 
4. Sprawozdanie Burmistrza z prac w okresie międzysesyjnym. 
5. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 

1)  Uchwała Rady Miejskiej w Koniecpolu w sprawie zmiany uchwały nr XXXI/260/2020 z dnia 21 

grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koniecpol na lata 

2021-2031. 

2) Uchwała Rady Miejskiej w Koniecpolu w sprawie zmiany uchwały nr XXXI/261/2020  

z dnia 21 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy na 2021 rok. 

3) Uchwała Rady Miejskiej w Koniecpolu w sprawie pokrycia w 2022 roku części kosztów 

gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

4) Uchwała Rady Miejskiej w Koniecpolu w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Koniecpol na lata 2022-2034. 

5) Uchwała Rady Miejskiej w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Koniecpol na rok 2022. 

6) Uchwała Rady Miejskiej w Koniecpolu w sprawie zmiany uchwały Nr II/14/2018 Rady Miejskiej 

w Koniecpolu z dnia 6 grudnia 2018 roku w sprawie ustalenia wysokości diety dla sołtysów z terenu 

Gminy Koniecpol. 

7) Uchwała Rady Miejskiej w Koniecpolu w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 

2022 rok. 

8) Uchwała Rady Miejskiej w Koniecpolu w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa na 2022 rok. 

9) Uchwała Rady Miejskiej w Koniecpolu w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Spraw 

Społecznych i Przestrzegania Prawa na 2022 rok. 

10) Uchwała Rady Miejskiej w Koniecpolu w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Finansów, 

Budżetu, Inicjatyw Gospodarczych i Ładu Przestrzennego na 2022 rok. 

11) Uchwała Rady Miejskiej w Koniecpolu w sprawie  uchwalenia „Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2022 rok”. 

12) Uchwała Rady Miejskiej w Koniecpolu w sprawie uchwalenia „Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok”. 

13) Uchwała Rady Miejskiej w Koniecpolu w sprawie zmiany uchwały nr IV/19/14 Rady Miejskiej 

w Koniecpolu z dnia 30 grudnia 2014r w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na 

terenie Gminy Koniecpol, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Koniecpol oraz 

warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

14) Uchwała Rady Miejskiej w Koniecpolu w sprawie określenia przepisów porządkowych w 

gminnym regularnym przewozie osób. 

15) Uchwała Rady Miejskiej w Koniecpolu w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o 

świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 

6. Interpelacje radnych. 

7. Wystąpienia zaproszonych gości. 

8. Zapytania i wolne wnioski. 

9. Sprawy różne. 

10. Zamknięcie obrad XLI zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Koniecpolu. 

 

Przystąpiono do głosowania nad porządkiem obrad: 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 
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Jestem za – 13 radnych 

Jestem przeciw - 0 

Wstrzymuję się – 0. ( zał. do protokołu) 

 

Ad. 3 Informacje w sprawie uwag zgłoszonych do protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

Radni zapoznali się z protokołem z XXXIX i XL sesji i nie zgłosili uwag. 

 

 

Ad. 4 Sprawozdanie Burmistrza z prac w okresie międzysesyjnym. 

Burmistrz Ryszard Suliga przedstawił sprawozdanie z działalności międzysesyjnej od 

25.11.2021 do 30.12.2021 (zał. do protokołu). 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz podziękowała za przedstawienie sprawozdania za okres 

międzysesyjny. 

 

Ad. 5 Podjęcie uchwał w sprawie: 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz poprosiła Skarbnik Monikę Starczewską o przedstawienie 

zmian w budżecie. 

Skarbnik Monika Starczewska przedstawiła zmiany w budżecie w WPF w roku bieżącym. 

Zwiększono dochody bieżące o kwotę 108.749, 79 zł. Składa się na to dotacja na laboratoria 

przyszłości, środki z Funduszu Pracy na sfinansowanie wydatków ponoszonych na asystenta 

rodziny, wpływy z opłat za zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych w obrocie 

hurtowym, wpływy z opłat za korzystanie z wyżywienia w jednostkach zadania z zakresu 

wychowania przedszkolnego, wpływy z usług o dotacja z WFOŚiGW na opracowanie 

programu ochrony środowiska. Dochody majątkowe zwiększono o kwotę 194.771,81 zł i są 

to dochody z tytułu sprzedaży majątku.  

Zmniejszono plan wydatków ogółem o kwotę 1.465.068,57 zł, w tym bieżące o 139.773,11 zł 

oraz majątkowe o 1.325.295,46 zł. Te szczegółowe zmiany były omówione na komisji i 

zostały przesłane radnym.  

Dla zrównoważenia budżetu zmniejszono plan przychodu budżetu z tytułu wolnych  środków 

1.768,590,17 zł. Dokonano też zmian w przedsięwzięciach. Zmniejszono o 184.080,46 zł 

wydatki na budowę sieci kanalizacyjnej, sanitarnej i deszczowej w dzielnicy Słowik, 

zwiększono o 20.000,00 zł wydatki na budowę sieci wodociągowej z przyłączami w 

Koniecpolu ul. Mickiewicza w roku 2022. W przedsięwzięciu budowa stadionu, 

wielofunkcyjne boisko w Koniecpolu zmniejszono limit wydatków roku 2021 o 15.505,00 zł, 

zwiększono limit wydatków roku 2022 o 100.000,00 zł. Łączne nakłady finansowe i limit 

zobowiązań o kwotę 84.495,00 zł. W przedsięwzięciu: Budowa sieci wodociągowej z 

przyłączami w Koniecpolu, ujęcie wody w Rudnikach zmniejszono limit wydatków roku 

2021 o łączną kwotę 18.450,00 zł.  

 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz podziękowała Pani Skarbnik za przedstawione zmiany w 

budżecie. 

Przystąpiono do głosowania: 

- Uchwała Nr XLI/356/2021 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 30 grudnia 2021 r. w 

sprawie zmiany uchwały nr XXXI/260/2020 z dnia 21 grudnia 2020 r. w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koniecpol na lata 2021-2031. 

 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 
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Jestem za – 13 radnych 

Jestem przeciw - 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

- Uchwała Nr XLI/357/2021 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 30 grudnia 2021 r. w 

sprawie zmiany uchwały nr XXXI/261/2020 z dnia 21 grudnia 2020 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy na 2021 rok. 

 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 13 radnych 

Jestem przeciw - 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

- Uchwała Nr XLI/358/2021 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 30 grudnia 2021 r. w 

sprawie pokrycia w 2022 roku części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi 

z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

Radny Zbigniew Domoradzki zapytał, ile gmina dopłaci? 

Skarbnik Monika Starczewska odpowiedziała, że jest to kwota ok. 106 tys. zł. 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz dodała, że dodawanie pieniędzy do tych opłat może mieć 

dla nas gorsze skutki w przyszłości. 

Burmistrz Ryszard Suliga – środki finansowe, które są zbierane od mieszkańców są 

niewystarczające na pokrycie opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Gmina 

Koniecpol jest jedną z gmin, która ma najniższe opłaty w Polsce. Szukamy rozwiązania, żeby 

mieszkańcy byli w jak najmniejszym stopniu obciążeni opłatami.  

 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 13 radnych 

Jestem przeciw - 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

- Uchwała Nr XLI/359/2021 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 30 grudnia 2021 r. w 

sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koniecpol na lata 2022-

2034. 

 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz oddała głos Pani Skarbnik. 

Skarbnik Monika Starczewska – przedstawiony Państwu projekt budżetu uzyskał pozytywną 

opinię RIO. Pozytywnie zaopiniowana została również możliwość sfinansowania deficytu 

przyjętego w projekcie. Natomiast ze względu na fakt, że koszty zagospodarowania odpadami 

przewyższają dochody podjęta została przed chwilą stosowna uchwała. Do projektu budżetu 

na rok 2022 oraz WPF na lata 2022-2034 wprowadzone zostały autopoprawki. Które 

szczegółowo zostały omówione na komisji a także zostały przekazane za pomocą poczty 

elektronicznej. Plan budżetu na rok 2022 przedstawia się następująco: Dochody ogółem 

40.037.859,71 zł, w tym bieżące 34.497.522,39 zł, co stanowi 86,16% ogółu dochodów.  

Dochody majątkowe w kwocie 5.540.337,32 zł, co stanowi 13,84% ogółu  dochodów.  

Wydatki ogółem 56.361.923,83 zł, w tym: 

1. wydatki bieżące na łączną kwotę 36.196.101,14 zł, co stanowi 64,22% ogółu wydatków 

2. wydatki majątkowe na łączną kwotę 20.165.822,69 zł, co stanowi 35,78% ogółu wydatków 

Przychody ogółem 17.420.588,12 zł 
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Rozchody ogółem 1.096.524,00 zł. 

Planowany deficyt wynosi 16.324.064,12 zł i zostanie pokryty przychodami z tytułu wolnych 

środków w kwocie 4.821.927,52 zł. 

Przychodami z niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, w 

kwocie 4.002.136,60 zł oraz przychodami ze sprzedaży innych papierów wartościowych w 

kwocie 7.500.000,00 zł. 

Analogicznie do lat poprzednich największy udział w dochodach bieżących będą miały 

wpływy z podatków i opłat, subwencji ogólnej oraz dotacje celowe na zadania zlecone. 

Przewiduje się jednak, że wpływy z tytułu podatków będą niższe od zaplanowanych na 2021 

rok w związku z niższą kwotą planowanych udziałów gminy w podatku PIT (zgodnie z 

informacją z Ministerstwa Finansów). Będzie to 485.385,00 zł mniej. Również wpływy z 

subwencji oświatowej będą niższe niż w 2021 r., mniejsze wpływy z tytułu części 

wyrównawczej i jest to kwota 1.753.864,00 zł. Dominującą część dochodów majątkowych w 

2022 r. stanowią środki z funduszu Przeciwdziałania COVID-19, z których Gminie Koniecpol 

przyznano kwotę 9.017.475,75 zł na zadanie pn. „Budowa integracyjnego zespołu 

przedszkolno-żłobkowego w Koniecpolu oraz dotacja  na zadania realizowane z udziałem 

środków unijnych na dofinansowanie projektu pn. „Termomodernizacja Przedszkola nr 1 w 

Koniecpolu. Największy udział mają wydatki na oświatę i wychowanie i jest to 39,32 % wyd. 

bież. oraz na wypłatę świadczeń w ramach działu Rodzina  23,39 % wyd. bież. W odniesieniu 

do wydatków majątkowych  największy udział  mają wydatki na oświatę i wychowanie 29,44 

% wyd. majątkowych i jest to związane z planowaną budową przedszkola ze żłobkiem oraz 

termomodernizacją Przedszkola nr 1. Drogi gminne - 21,09 % wyd. majątkowych, objęcie 

udziałów w nowoutworzonej Społ. Inicjatywie Mieszkaniowej – 14,88 % wyd. majątkowych, 

rozbudowę kanalizacji 8,42% wyd. majątkowych, rozbudowę wodociągów 5,68% wyd. 

majątkowych, przebudowę targowiska 2,98% wyd. majątkowych. Ponadto planowane są 

wydatki na oświetlenie i w ramach realizacji ustawy o funduszu sołeckim. 

 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz podziękowała Pani Skarbnik i oddała głos radnemu 

Zbigniewowi Domoradzkiemu. 

Radny Zbigniew Domoradzki – otrzymaliśmy niepokojące informacje, że dochody gminy w 

przyszłym roku będą mniejsze aż 2,5 mln zł. Pytanie dlaczego tak jest? Czyli z naszych 

podatków będzie mniej w gminie dlatego, że mieszkańcy mniej zarobią? Czy dużo osób 

odeszło, wyjechało czy zmarło? Subwencja oświatowa jest mniejsza około 300 tys. i druga 

wyrównawcza subwencja to 1,7 mln zł. W sumie jest to bardzo dużo, bo 2,5 mln zł. Oświata 

kosztować nas będzie w przyszłym roku 14 mln zł i to są wydatki bieżące. Dostajemy na 

oświatę 5,4 mln zł. Czyli koszty wzrosną trzykrotnie.  

Skarbnik Monika Starczewska – udział gminy w PIT, wynika głównie ze zmiany podatkowej, 

które w ostatnim czasie zostały wprowadzone. Zostały wprowadzone znaczne ulgi 

podatkowe, co ma odbicie na wysokość wpływu, ponieważ udział gminy tj. procent ogólnego 

dochodu. Dochód budżetu państwa z tego tytułu spadł, jak i również udział gminy. Jeżeli 

chodzi o udział w ogólnej subwencji to subwencja oświatowa jest mniejsza o 272 tys. 24 zł. 

Subwencja ta przeliczana jest na podstawie wytycznych i wpływ na to ma też liczba uczniów. 

Część wyrównawcza, tzw. „janosikowe” to w porównaniu do roku 2021, gdzie plan wynosił 5 

mln 553 tys. 777 zł, a w tym roku jest to niespełna 3 mln 800 tys. zł. Wynika to głównie ze 

wzrostu dochodu podatkowego gminy na mieszkańca. Na rok 2021 dochód ten wynosił 1 tys. 

394,32  zł, aktualnie 1 tys. 642,30 zł.  

Radny Zbigniew Domoradzki – cieszymy się, że dochód na jednego mieszkańca wzrósł z 

1400 zł w poprzednim roku i na 1600 zł w ostatnim roku. Dochody wzrosły, a jednak z PIT-

ów 40% dostaniemy mniej, czy 2,5 mln zł. Radny podkreślił, że samorządy mają coraz mniej 

pieniędzy.  
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Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 13 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

- Uchwała Nr XLI/360/2021 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 30 grudnia 2021 r. w 

sprawie uchwalenia budżetu Gminy Koniecpol na rok 2022. 

 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 13 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

- Uchwała Nr XLI/361/2021 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 30 grudnia 2021 r. w sprawie 

zmiany uchwały Nr II/14/2018 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 6 grudnia 2018 roku w 

sprawie ustalenia wysokości diety dla sołtysów z terenu Gminy Koniecpol. 

 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 13 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

- Uchwała Nr XLI/362/2021 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 30 grudnia 2021 r. w sprawie 

przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2022 rok. 

 

 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 13 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

- Uchwała Nr XLI/363/2021 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 30 grudnia 2021 r. w 

sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Ochrony Środowiska i Rolnictwa na 2022 rok. 

 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 13 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

- Uchwała Nr XLI/364/2021 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 30 grudnia 2021 r. w 

sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Spraw Społecznych i Przestrzegania Prawa na 

2022 rok. 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 13 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 
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- Uchwała Nr XLI/365/2021 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 30 grudnia 2021 r. w 

sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Finansów, Budżetu, Inicjatyw Gospodarczych i 

Ładu Przestrzennego na 2022 rok. 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 13 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

- Uchwała Nr XLI/366/2021 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 30 grudnia 2021 r. w 

sprawie  uchwalenia „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na 2022 rok”. 

 

 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 13 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

 

- Uchwała Nr XLI/367/2021 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 30 grudnia 2021 r. w 

sprawie uchwalenia „Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok”. 

 

 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 13 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

 

- Uchwała Nr XLI/368/2021 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 30 grudnia 2021 r. w 

sprawie zmiany uchwały nr IV/19/14 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 30 grudnia 2014r 

w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Koniecpol, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Koniecpol oraz warunków i zasad korzystania 

z tych przystanków. 

 

 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 12 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 1. 

 

 

- Uchwała Nr XLI/369/2021 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 30 grudnia 2021 r. w 

sprawie określenia przepisów porządkowych w gminnym regularnym przewozie osób. 

 

 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 13 radnych 
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Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

- Uchwała Nr XLI/370/2021 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 30 grudnia 2021 r. w 

sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego. 

 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 13 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

Burmistrz Ryszard Suliga podziękował Radzie za wprowadzenie do porządku obrad jak i 

przegłosowanie uchwał. Pan Burmistrz poinformował, że w styczniu po podpisaniu umowy z 

przewoźnikiem, odbędzie się spotkanie z radnymi i sołtysami w celu omówienia spraw 

technicznych i informowania mieszkańców o rozpoczęciu procedury związanej z transportem 

drogowym. Transport gminny jest bezpłatny, a rozkład jazdy będzie opublikowany na 

stronach informacyjnych urzędu. 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz zapytała dyrektora urzędu Gwidona Jelonek, czy transport 

międzygminny przetrwa? 

Dyrektor Biura Gwidon Jelonek odpowiedział, że transport powiatowy również otrzymał 

dofinansowanie i znalazł się na liście Wojewody. Jest to linia Lelów – Koniecpol – Dąbrowa 

Zielona z zamierzeniem dowozu uczniów do Zespołu Szkół w Koniecpolu.  

 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz zarządziła 15 minut przerwy. 

Radna Sylwia Barłożek opuściła posiedzenie. 

Stan radnych – 12. 

 

Po zarządzonej przerwie wrócono do porządku obrad. 

 

Ad. 6 Interpelacje radnych. 

Radny Zbigniew Domoradzki złożył na piśmie dwie interpelacje. Pierwsza 

interpelacja dotyczyła wniosku mieszkańców ul. Zielonej, którzy zwrócili się z prośbą o 

wykonanie remontu skrzyżowania ulicy Zielonej z Włoszczowską polegającego na usunięciu 

krawężnika znajdującego się na tym skrzyżowaniu.  Uzasadnienie to poprawa bezpieczeństwa 

ruchu drogowego. Krawężnik znajdujący się na skrzyżowaniu powoduje niebezpieczeństwo 

wywrócenia dla rowerzystów, uszkodzenia zawieszenia pojazdów oraz obniża komfort jazdy. 

Druga interpelacja również dotyczyła wniosku mieszkańców ul. Zielonej ws. wykonania 

chodnika na ww. ulicy. Ulica ta stanowi drogę dojazdową do miejscowości Teresów, odbywa 

się na niej wzmożony ruch a ponadto znajduje się zakład produkcyjno-usługowy. Jest to jedna 

ze starszych ulic w dzielnicy Chrząstów. Uzasadnienie to poprawa bezpieczeństwa ruchu 

drogowego i warunków życia mieszkańców.  
Radny Zbigniew Domoradzki podziękował za wykonanie ul. Stawowej.  

Burmistrz Ryszard Suliga uzupełnił, że na temat skrzyżowania były wielokrotnie prowadzone 

rozmowy z mieszkańcami z Panem Radnym. Burmistrz w tej sprawie poprosił Dyrektora 

Biura o zabranie głosu. Pan Burmistrz powiedział, że na ul. Zielonej jest potrzebny chodnik. 

Na tej ulicy obecnie to jest imitacja chodnika, gdzie jeszcze na środku stoją słupy.  Będzie 

przygotowywany projekt na budowę chodnika po przeciwnej stronie. Czy ta inwestycja się 

uda to będzie również zależeć własności gruntów.  
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Dyrektor Biura Gwidon Jelonek odniósł się do skrzyżowania drogi ul. Włoszczowskiej z ul. 

Zieloną to interpelacja będzie przekazana do powiatu. Problem zgłaszali mieszkańcy oraz 

radny i faktycznie krawężnik nie jest usytuowany należycie. Było spotkanie z zarządem i 

kierownikiem obwodu i rozmawialiśmy na temat poprawy tego skrzyżowania. W miarę 

możliwości zrobimy spotkanie z mieszkańcami, na które zaprosimy zarząd i omówimy 

powyższą sprawę. 

 

Ad. 7 Wystąpienia zaproszonych gości. 

Nie było wystąpień zaproszonych gości. 

 

Ad 8. Zapytania i wolne wnioski. 

Radny Andrzej Kozak zadał pytanie ws. punktu porad prawnych dla osób dotkniętych 

przemocą w rodzinie w budynku przychodni przy ul. Armii Krajowej. Prawdopodobnie od 1 

stycznia usługa ma być zlikwidowana i czy Pan Burmistrz wie coś na ten temat. 

Burmistrz Ryszard Suliga – jest to stowarzyszenie, które działa nie tylko na terenie 

Koniecpola, ale jego centrum znajduje się w Częstochowie. Złożony został wniosek do 

ministerstwa sprawiedliwości o kontynuację działalności tej poradni w naszym mieście. Z 

pozyskanych informacji ministerstwo zlikwidowało takie punkty. Trwają rozmowy z panią 

prezes stowarzyszenia aby taki punkt, może w mniejszym zakresie tutaj był. Cały proceder 

pomocy takim osobom będzie jednak w Częstochowie.  

Radny Dariusz Saternus zapytał pana Mecenasa ws. piątkowej licytacji komorniczej, na której 

były zakład KZPP został wylicytowany i o jakich terminach możemy mówić, że ta 

nieruchomość będzie należała do właściciela. 

Mecenas Michał Lada powiedział, że to jest trudne pytanie, a rada była na bieżąco 

informowana przez pana Burmistrza i przez Pana Mecenasa przy wcześniejszej licytacji, jakie 

terminy w grę mogą wchodzić. Zakładając, że nie będą wniesione żadne środki odwoławcze 

ze strony uczestników tej licytacji to w ciągu miesiąca powinniśmy mieć informację. Osoba, 

która wylicytowała tą nieruchomość stanie się jej prawowitym właścicielem. Natomiast, jeżeli 

będą składane jakieś środki odwoławcze, czyli zażalenia do Sądu Okręgowego to mówimy o 

terminach trzymiesięcznych czy półrocznych. Bardzo trudno jest w tym momencie 

odpowiedzieć na to pytanie.  

Sołtys Łabędzia Ryszard Chrzuszcz odniósł się do obecnej sytuacji wsi. Sołtys podkreślił, że 

przeżył wiele włodarzy. Sytuacja obecna na wsi jest nie za dobra. Liczymy na pomoc 

rządzących. Dawniej na wsi były gospodarstwa, które prężnie działały, a teraz jest ich 

znikoma ilość. Państwo powinno stworzyć godziwe warunki dla ludzi. Należy zrobić 

wszystko, żeby poprawić sytuację na wsi. Na koniec wypowiedzi Pan Sołtys złożył najlepsze 

życzenia świąteczne. 

Sołtys Michałowa Leszek Ślęzak odniósł się do przebudowy drogi 786  i komunikację 

gminną. Wprowadzenie gminnej komunikacji byłoby dobrym rozwiązaniem, ponieważ 

rowerzyści będą z niej korzystać i przez to zrobi się bezpieczniej na drodze wojewódzkiej.  

Sołtys Teresowa Edward Pikos w imieniu własnym i sołectwa złożył podziękowania za 

przyłączenie zasilania energetycznego w wiejskiej świetlicy. Sołtys podziękował także za 

wprowadzenie darmowej komunikacji, co będzie ułatwieniem dla mieszkańców. Pan Sołtys 

zwrócił się też z prośbą, że przy organizacji ważnych uroczystości państwowych urząd 

mógłby zamówić wiązanki dla stowarzyszenia. Sołtys Edward Pikos również przekazał 

życzenia bożonarodzeniowe i noworoczne.  

Burmistrz Ryszard Suliga dodał, że w sołectwie Łabędź poprawiło się na lepsze, m.in. 

infrastruktura drogowa, oświetlenie, świetlica. Pan Sołtys Teresowa jest na każdych 

uroczystościach i ważna jest obecność.  
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Ad. 9. Sprawy różne. 

Burmistrz Ryszard Suliga złożył najserdeczniejsze życzenia, wszelkiej pomyślności na Nowy 

Rok. Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz dołączyła się do życzeń. Dyrektor Biura Gwidon 

Jelonek w imieniu Zarządu Powiatu życzył przede wszystkim zdrowia i wytrwałości w 

noworocznych postanowieniach.  

Ad.10 Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Aneta Chrzuszcz dokonała zamknięcia XLI 

zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Koniecpolu. 

 

Na tym zakończono obrady XLI Sesji Rady Miejskiej w Koniecpolu. 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołowała: Iwona Zatońska 

Sesja trwała od godziny 12:00 do 14:08.        


